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HEVES MEGYE 
FÜZESABONY VÁROS ÖNKORMÁNYZAT 

 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Füzesabony Város Önkormányzat rendkívüli, nyilvános képviselő-

testületi üléséről. 
 
Ideje:     2015. augusztus 13-án 15:00 órakor. 

 

 

NAPIRENDI JAVASLAT : 
 

1. Javaslat Füzesabony város Esélyegyenlőségi program 
felülvizsgálatának elfogadására 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 

2. Javaslat visszatérítendő támogatás biztosítására – FSC 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
3. Javaslat a Füzesabonyi Állatvédő Alapítvány támogatására 

Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

4. Javaslat a Gálocsi Oktatási Nevelési Komplexum támogatására 
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 

5. Javaslat esetlegesen felmerülő likviditási problémák kezelésére 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

6. Javaslat gépjármű értékesítésre 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

7. Javaslat a Hétszínvirág Óvodában pályázati forrásból megvalósuló 
beruházás forrás kiegészítésére  
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült: Füzesabony Város Önkormányzat rendkívüli, nyilvános képviselő-

testületi üléséről. 
 
Ideje:    2015. augusztus 13-án 15:00 óra   
 
Jelen vannak:     Nagy Csaba polgármester, Molnár Richárd alpolgármester, 
Dr. Gondos István képviselő, Kovácsné Szűcs Noémi képviselő, Tóthné Veres 
Noémi képviselő, Sipos Attila képviselő, Ragó Attila képviselő, Veres Attila 
képviselő. 
Nem jelent meg: Balsai Tamás képviselő. 
 
Hivatalból jelen van: Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző; Dr. Bán János 
aljegyző, Schmetzné Dr. Balogh Szilvia jogi és igazgatási irodavezető, Gombos 
Rita gazdálkodási irodavezető, Bakos Zsoltné költségvetési, ellátási és 
könyvelési csoportvezető, Juhászné Kovács Kornélia szociális csoportvezető. 
 
Meghívott vendég: Bessenyei Éva – Füzesabonyi Könyvtár- és Közösségi Ház, 
Gulyás Piroska – Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda és Bölcsőde; Csordásné 
Sallai Linda; Bodnárné Kiss Karolina – Füzesabonyi Pöttömke Óvoda és 
Bölcsőde; Magyariné Petrényi Szilvia –Füzesabonyi Pöttömke Óvoda és 
Bölcsőde; Takácsné Szigeti Ilona – Szociális Központ.  
Jegyzőkönyvvezető: Dobozy Lászlóné  
 
Nagy Csaba polgármester:  
Nagy tisztelettel köszöntöm a városi televízión keresztül Füzesabony polgárait, 
képviselő testületi ülésünkön megjelenteket, illetve képviselő társaimat. 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület tagjai 7 fővel megjelentek, 2 fő távol 
van, az ülést határozatképessé nyilvánítom és megnyitom.  
 
A rendkívüli testületi ülés az SZMSZ rendelkezései szerint került összehívásra, 
a meghívó és a napirendi pont kiküldésre került, azonban ma történt két 
változás. Az új meghívó ma ismét kiküldésre került, a 6. napirendi pontot – 
Csatlakozás az ASP központhoz – levettük, mert jobban körbe kell járni az 
ügyet, illetve a telepi óvodának nyertes pályázatához további forrás kiegészítésre 
van szüksége, ezért felvettük napirendre. 
 
Így teszem fel szavazásra a napirendet, megállapítom, hogy a napirendi pontok 7 
igen szavazattal egyhangúan elfogadásra kerültek. 
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N A P I R E N D: 
 

1.Javaslat Füzesabony város Esélyegyenlőségi program felülvizsgálatának 
elfogadására 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
Tisztelt képviselő-testület. Az ESZKS Bizottság augusztus 11-én megtárgyalta 
és elfogadta Füzesabony Város Esélyegyenlőségi program felülvizsgálatát. 
Javaslom, hogy az 5,6 pont „a nők szerepe a helyi közéletben” című rész az 
alábbi szöveggel egészüljön ki: 
Füzesabony Város Önkormányzati Hivatalában a jegyző asszony, a 
Munkaügyi Központban a kirendeltség vezető asszony, a szociális 
ágazatban és az önkormányzat intézményeiben is részt vesznek a vezető 
nők.  
Kérem a képviselő-testületet az esélyegyenlőségi program felülvizsgálatának 
megtárgyalására és annak elfogadására. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Köszönöm, kérdés, javaslat, észrevétel? Amennyiben nincs, szavazásra teszem 
fel a napirendet az ESZKSB által tett kiegészítéssel együtt. 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület egyhangú 7 igen szavazattal az 
Esélyegyenlőségi Programot elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

 
101/2015. (VIII.13.) számú Képviselő-testületi határozat 

 

Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2015. augusztus 13-
ai ülésén az előterjesztést megtárgyalta, és úgy határozott, hogy az ESZKS 
Bizottság által javasolt kiegészítéssel Füzesabony Város Esélyegyenlőségi 
Program felülvizsgálatát elfogadja. 
 

       Határidő: értelem szerint 
       Felelős: Nagy Csaba polgármester 

 
2. Javaslat visszatérítendő támogatás biztosítására – FSC 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Átadom a szót Dr. Gondos István PÜB elnöknek a napirend előterjesztőjének. 
 
Dr. Gondos István PÜB elnök: 
Köszönöm a szót, a napirendi pontot a pénzügyi és ügyrendi bizottság 
megtárgyalta, egybehangzóan elfogadásra javasolta a testület felé, de 
változtatásokkal. A támogatási szerződés tervezet 1. pontjában tévesen van a 
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„vissza nem térítendő”  kifejezés, ami visszatérítendő helyesen. A másik 
változtatás a 7. pontnál a visszafizetés dátumában van, ne 2015. december 31. 
legyen, hanem feltöltés után 3 napon belül, vagy legkésőbb 2016. május 31.-ig 
kell visszafizetni.  
 
(Megérkezik Sipos Attila képviselő, így a testületi tagok száma 8 főre emelkedik.) 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Irodavezető asszony szót kér. 
 
Gombos Rita gazdálkodási irodavezető: 
Köszönöm a szót polgármester úr, az egyes pontnál véletlen egybeesés az 
összeg, a vissza nem térítendő 9 millió forint a költségvetésben biztosított, az 5. 
pontnál ismét 9 millió forint szerepel, ami már visszatérítendő. Tehát az 1. 
pontnál helyesen szerepel, azt nem kell módosítani a tervezetben.  
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Szeretnék kérni a polgármester úrtól egy tájékoztatást, és mint az FSC elnökétől 
is. Mivel más szinten folytatják a sportolók a pályafutásukat, előreláthatólag ez 
fog-e járni több költség igénnyel, ha visszagondolunk tavaly is volt egy 3 millió 
forint igény, amit előlegbe kértek, igaz azt visszafizették. Most 9 millió forint az 
igény, ha így folytatódik jövőre 9 millióval szeretnék, hogy több legyen a 
várostól a támogatás? Vannak-e erre elgondolások, számítások. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Az első kézbe rögzített önkormányzati támogatás azért lett 9 millió forintra 
felemelve, mert több szakosztályunk lett. Két karate szakosztályt és egy asztali 
tenisz szakosztályt felvettünk. A 9 milliót azért gondoltam, mert a tavalyi három 
millió forint nem volt elég, nagyon nehéz helyzetbe került akkor az FSC. De 
további anyagi támogatást az önkormányzattól jelen állás szerint nem kívánunk 
adni. Több szponzor is belépett, amivel biztosítva lett az egyesület szereplése, és 
remélhetőleg megfelelő körülmények között tudnak majd a csapatok szerepelni. 
Egyéb támogatásból is többet kapunk, mint tavaly évben, így biztosítva lesz az 
egyesület szereplése. 
További kérdés, észrevétel? 
Amennyiben nincs, szavazásra teszem fel a határozati javaslatot, azzal a 
módosítással, amit a pénzügyi és ügyrendi bizottság javasolt, amelyet a 
támogatási szerződésben rögzítünk, - támogatott a visszatérítendő támogatás 
realizálása után 3 napon belül, vagy legkésőbb 2016. május 31-ig visszafizeti -, 
aki ezzel egyetért, szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 8 igen szavazattal egyhangúan a 
javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
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102/2015. (VIII.13.) számú Képviselő-testületi határozat 

 

Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő testülete 2015. augusztus 13-i 
ülésén megtárgyalta az FSC támogatási kérelmét és úgy határozott, hogy 
biztosítja az FSC részére eszközfejlesztés (beszerzés) útiköltség és személyi 
jellegű kifizetések céljából visszatérítendő támogatást 9 millió forint összegben 
a fejlesztési alap terhére. A visszatérítési kritériumait a mellékelt megállapodás 
tartalmazza, melyet az önkormányzat elfogad és annak aláírására Molnár 
Richárd alpolgármestert felhatalmazza. 
 
       Határidő: értelem szerint 
       Felelős: Nagy Csaba polgármester 
       Molnár Richárd alpolgármester 
 
3. Javaslat a Füzesabonyi Állatvédő Alapítvány támogatására 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
Dr. Gondos István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Köszönöm a szót. A napirendi pontot megtárgyalta a bizottság, azt fogalmazta 
meg, hogy egyszeri 30 ezer forintos támogatást adnak az alapítványnak. A 
magam részéről támogatom, hisz ismerem az alapítvány munkáját. Annyit 
kértem a bizottsági ülésen, hogy ismerjük már meg őket, hívjuk meg a bizottsági 
ülésre, hallgassuk meg őket, hányan dolgoznak, mennyi munkaórát végeznek. 
Ennyivel is ismerjük el munkájukat, természetesen más civil szervezetet is, akik 
majd támogatást kapnak.  
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Én is támogattam és támogatom továbbra is. Azt fűzném hozzá, hogy több civil 
szervezet is megfogalmazta, hogy ne arra biztassuk, hogy egyesével kérjenek 
támogatást, azt javasolnám, hogy ne ülésenként támogassuk. A Civil Alap minél 
előbb kezdje meg a működését, erről van-e esetleg konkrét információ, hogy 
mikor fog elindulni? 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Mi is várjuk, hogy megkezdje működését, az alapítvány megkapta azt a 
keretösszeget, hogy működni tudjon. Kidolgozás alatt van, hogy hogyan fogja 
szétosztani ezt az összeget, milyen szempontok alapján, ebbe nem szólunk bele. 
Ebben a vezetőség, a civil szervezetek fognak dönteni, remélhetőleg 
szeptemberben be fog indulni. 
Ha nincs további kérdés, szavazásra teszem fel a határozati javaslatot.  
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 8 igen szavazattal egyhangúan fogadta 
el a határozatot. 
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103/2015. (VIII.13.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2015. augusztus 13-i 
ülésén a Füzesabonyi Állatvédő Alapítvány kérelmét megtárgyalta és úgy 
határozott, hogy a Füzesabonyi Állatvédő Alapítványt egyszeri 30 000 Ft vissza 
nem térítendő támogatásban részesíti állatvédelmi tevékenysége érdekében az 
általános tartalék terhére.  
 

                                                      Határidő: értelem szerint 
                     Felelős: Nagy Csaba Polgármester 
 
4. Javaslat a Gálocsi Oktatási Nevelési Komplexum támogatására 
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Először is elnézést kérek a képviselő társaimtól, kicsit hiányos volt a 
tájékoztatás, illetve a füzesabonyi polgárokat szeretném tájékoztatni. Az Ukrán 
Gálocs, Bátfa, Palló településeken nemrégiben látogatást tettünk, erre kértem a 
képviselő-testület felhatalmazását. Ezekről a településekről annyit kell tudni, 
hogy egy önkormányzattal rendelkeznek, 1300 lakosa van, ebből 1100 fő 
magyar. Van egy oktatási-nevelési komplexumuk, van egy alsó fokú iskolai 
oktatásuk, illetve óvodai oktatásuk, ahová kb. 40 gyermek jár. Nagyon nehéz 
körülmények között vannak, nincs számítógépük, tábláik, füzetük, ceruzáik, 
játékaik. Alapvető feltételek nincsenek meg. Célszerű lenne őket támogatni. 
Voltam más településen is, de ez a három település volt a legszegényebb, 
leghátrányosabb, ezért gondoltam, hogy első körben valamilyen támogatást 
nyújthatnánk nekik. 
Kérdés, észrevétel? 
 
Ragó Attila VOB elnök: 
A támogatás anyagi természetű lenne, azaz pénzt utalna az önkormányzat, vagy 
tárgyi? 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Utalni semmiképpen nem, mert rögtön leveszik a számlájukról, 
segélyszervezeten keresztül pedig minimum fél év. Vagy kivisszük a támogatási 
összeget és átadjuk, de ezt nem tudom, hogyan lehet pénzügyileg kivitelezni. 
Másik, ha megvesszük itt az eszközöket, és ha át tudjuk vinni a határon, akkor 
jó, vagy kint vesszük meg, de ez megint bizonytalan. Magyar nyelvű, feliratú 
füzetet nem láttam kint. Egyébként várom a javaslatokat. 
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Ragó Attila VOB elnök: 
Támogatom, hogy támogassuk Gálocs községet. Én azt javaslom, hogy helyben 
vegyük meg és úgy vigyük ki nekik az adományt. A pénzt nem tartom jó 
megoldásnak. Kézzelfogható támogatást tartom hatékonynak. 
 
Sipos Attila képviselő: 
Valóban nem volt megindokolva az előterjesztésnek a háttere, mint polgármester 
úr is utalt rá. Én azt kérném, hogy ha arra kerül a sor, vagy tárgyi eszközzel, 
vagy pénzzel támogatjuk őket, akkor a küldöttség mindenképpen úgy menjen 
már ki, hogy megállapodás tervezettel a kezében. Vagy konkrét együttműködési 
javaslattal menjen ki. Ne csak úgy adjuk, hogy mi szeretnénk testvérvárosi 
kapcsolatot és ennyi. Valamilyen rendezvény, ünnepség, bármilyen élő 
kapcsolat legyen benne. Ezt akkor tudnám teljes 100 %-kal támogatni, hiszen 
erre fel volt hatalmazva a polgármester a testület által. Mindenképpen írásban 
szülessen erről együttműködés, ha átadásra kerül a támogatás.  
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Én úgy értelmeztem, hogy ez már egy testvérvárosi kapcsolat lesz. 
 
Sipos Attila képviselő: 
Még hivatalosan nincs aláírva semmi. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Székelyföldit kb. 8-10 hónap alatt rendeztük le.   
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Mindenképpen támogassuk az ott élő magyarokat. Úgy hallottam, hogy akik 
vittek ki adományokat, jobban jártak úgy, hogy ott vásároltak be. Nem tudom, 
hogy mit lehet átvinni a határon. Én utána néztem ennek a kis iskolának a 
facebook-on, vannak rendezvényeik, gyerekekről fényképek. Későbbiekben, ha 
lesznek élő kapcsolatok, akkor a város civil szervezeteit, városlakókat meg 
lehetne szólítani, hogy támogassák őket, gyűjtést is lehetne szervezni. 
 
Dr. Gondos István PÜB elnök: 
Szándéknyilatkozatot lehetne aláírni a két település között, a képviselő úr is 
megnyugodna, ez valamilyen élő kapcsolatot mutatna. Ez jövőbe nyúló szándék 
lenne, nem kell ehhez semmilyen engedély. Ezen a nyomon el tudnánk indulni, 
és akár a jövőben lehetne egy testvérvárosi kapcsolat felé menni. Így tudnám 
támogatni. 
 
Sipos Attila képviselő: 
Érezzék a szándék komolyságát. Önkormányzati szinten, civil szervezetek, 
lakosság szintjén, minél több élő kapcsolat lenne. 
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Nagy Csaba polgármester: 
Köszönöm, körbejárjuk a legjobb lehetőséget, hogy melyik a legjobb megoldás. 
Egyébként kérünk is majd segítséget, van itt elég pedagógus végzettségű, hiszen 
elég szűkszavúan írták le a kérelembe, hogy mire van szükségük.  
Ha nincs további kérdés, szavazásra teszem fel a határozati javaslatot azzal a 
módosítással, hogy szándéknyilatkozatot írjunk alá a támogatás átadásakor. 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 8 igen szavazattal egyhangúan 
elfogadta a határozatot. 
 

104/2015. (VIII.13.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2015. augusztus 13-i 
ülésén az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta és úgy határozott, hogy a 
Gálocsi Oktatási és Nevelési Komplexumot támogatja 300 000 Ft összeggel, 
melyből többek között tanszereket, fejlesztő játékokat, televíziót, kivetítőt 
vásárol. Felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések és beszerzések 
megtételére, valamint a szándéknyilatkozat aláírására a két település 
együttműködéséről. 
 

                                                       Határidő: értelem szerint 
Felelős: Nagy Csaba Polgármester 

 
5. Javaslat esetlegesen felmerülő likviditási problémák kezelésére 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
Dr. Gondos István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Ezt a napirendi pontot is megtárgyalta a pénzügyi és ügyrendi bizottság, és 
egyhangúan elfogadásra javasolta a testület felé. Kérem az irodavezető asszonyt, 
hogy ugyanazt a szóbeli kiegészítést tegye meg. 
 
Gombos Rita gazdálkodási irodavezető: 
Erre az intézkedésre minden évben szükség volt még. 2011 áprilisa óta szokott 
előfordulni, szeretnénk biztosra menni, hogy ne legyen olyan szolgáltató, aki 
esetleg eljárást kezdeményezne amiatt, hogy 60 napos lejárt tartózás lenne, 
esetleg a fizetési felszólítást nem tudnánk teljesíteni. Illetve biztonságos 
bérfizetés is meg legyen. 11 millió forint az önkormányzat és a hivatal összes 
tartozása, az óvodák, gazdasági iroda, iskolák tartozása megközelítőleg 7 millió 
forint. Korábbi évekhez viszonyítva jóval kevesebb, volt már 30 milliós 
tartozásunk is. Sodexho is mindig kap, apránként lefaragjuk a tartozást. Ez az 
intézkedés arra is jó, hogy megelőzzük a bajt. Az ÁSZ is pozitívan értékelte, 
hiszen az önkormányzatnak nem kell hitelt felvenni, nem kell kamatot fizetni.  
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Dr. Gondos István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Egy kérdésem van, ez akkor egy biztonsági intézkedés? 
 
Gombos Rita gazdálkodási irodavezető: 
Igen. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Köszönöm, ha nincs kérdés, szavazásra teszem fel a határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal és 1 tartózkodással 
fogadta el a határozatot. 
 

105/2015. (VIII.13.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2015. augusztus 13-i 
ülésén az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta és úgy határozott, hogy a 
fejlesztési alszámláról az önkormányzati működés zavartalan lefolytatása 
érdekében – amennyiben szükséges – engedélyezi a szükséges pénzügyi keret 
felhasználását, visszapótlási kötelezettséggel. 
 
                                                                   Határidő: értelem szerint 
                Felelős: Nagy Csaba Polgármester 
 
6. Javaslat gépjármű értékesítésre 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
Dr. Gondos István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megtárgyalta a bizottság ezt a napirendet is, és elfogadásra javasolja a testület 
felé. Kérem Ragó Attila képviselő társamat, hogy ő tájékoztassa a testületet, hisz 
többet tud erről az előterjesztésről mondani. 
 
Ragó Attila VOB elnök: 
Köszönöm, röviden arról lenne szó, hogy a Füzesabonyi Szent Flórián Tűzoltó 
Egyesület jelenleg két gépjárművel rendelkezik. Az egyik a saját tulajdonú kis 
Mercedes típusú autója, a másik az önkormányzati tulajdonában illetve 
használatában lévő IFA típusú gépjármű. Az egyesület hozott egy döntést, egy 
javaslatot, hogy szeretnénk értékesíteni mindkét gépjárművet, illetve a saját 
tulajdonút most is áruljuk. Szeretnénk egy fiatalabb, gyorsabb, megbízhatóbb 
gépjárművet vásárolni a kettő helyett. A két gépjármű értékesítése után lehetne 
megvásárolni az új járművet, amivel hatékonyabban menne a kiszállás, hisz ez 
mindannyiunk közös érdeke is.  
 
Sipos Attila képviselő: 
Ha jól emlékszem ez az ár az eredeti ár, mindenképpen akkor javasolnám 
konkrétan az eladást, ha már látnánk, hogy mit tudunk venni. Hallottam, hogy 
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volt érdeklődő. Mindenképpen úgy kellene ezt megcsinálni, hogy az eladás és a 
vétel között minél rövidebb idő teljen el. Az egyesület működőképessége ne 
álljon meg, zavartalanul menjenek a dolgok.  
Ragó Attila VOB elnök: 
Abszolút egyetértek. Reális értéken értékesítjük az IFA-t. Valóban van 
érdeklődő az IFA-ra, egy önkormányzat, és ha el tudnánk adni, még mindig ott 
van a gyors beavatkozású Mercedes autó, tehát az egyesület munkája biztosítva 
van.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Köszönjük, ha jól értettem Attila te nem tudsz most ezzel egyetérteni. 
 
Sipos Attila képviselő: 
De, csak a javaslatom az volt, hogy minél kisebb idő teljen el az eladás és a vétel 
között. Jó lenne körvonalazni.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Nem tudjuk még körvonalazni sem, erre van most komoly érdeklődő, hiszen 
konkrétan arra a döntésre várnak, hogy eladjuk-e vagy sem.  
 
Sipos Attila képviselő: 
Rendben van, de gondolom Attiláék és ti is intenzíven nézitek, ne tárgyaljuk 
évvégéig. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Amennyiben nincs kérdés, szavazásra teszem fel a határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 8 igen szavazattal egyhangúan fogadta 
el a határozatot. 
 

106/2015. (VIII.13.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2015. augusztus 13-i 
ülésén az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta és úgy határozott, hogy a 
BCJ-587 forgalmi rendszámú IFA W50/TFL-16 típusú tűzoltó szerkocsit árverés 
útján értékesíteni kívánja. Javasolt eladási ár 800 000 Ft + áfa. Az árlejtést a 
képviselő testület kizárja. Az új gépjárművásárlással kapcsolatos további 
intézkedésekről a testület az elidegenítést követen hoz döntést. 
 
                                                                   Határidő: értelem szerint 
                                                                   Felelős: Nagy Csaba Polgármester 
 
7. Javaslat a Hétszínvirág Óvodában pályázati forrásból megvalósuló 
beruházás forrás kiegészítésére  
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
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Nagy Csaba polgármester: 
Átadom a szót képviselő társamnak. 
 
Dr. Gondos István PÜB elnök: 
Köszönöm a szót polgármester úr, ezt a napirendi pontot is megtárgyalta a PÜB, 
és egyhangúan támogatta.  
 
Schmetzné dr. Balogh Szilvia jogi és igazgatási irodavezető: 
Az önkormányzat döntést követően meghirdette a közbeszerzési eljárást. 
Ajánlattételre kérte fel a cégeket. Ajánlattétel eredményeként legolcsóbb ajánlat 
a megállapított és az önkormányzat által biztosított összegen felül további 13 
millió forint saját erőt igényel. Két lehetőség van, vagy kiegészíti a testület az 
önerőt, így le tudja hívni a támogatást, ha viszont azt mondja, hogy nem tudja 
tovább támogatni, akkor elveszítjük a kapott támogatást. Mindenféleképpen ezt 
a munkát meg kell csináltatni az óvodában. További önrészt igényel ez a munka, 
e nélkül nem lehet megcsináltatni. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Köszönöm, amennyiben nincs kérdés, szavazásra teszem fel a határozati 
javaslatot. Megállapítom, hogy a képviselő-testület a határozatot 8 igen 
szavazattal egyhangúan elfogadta. 
 

107/2015. (VIII.13.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzata 2015. augusztus 13-i ülésén megtárgyalta az 
előterjesztésben foglaltakat, és úgy határozott, hogy a Hétszínvirág Óvoda 
bővítés megvalósításához a pályázati úton nyert összeget, valamint a korábban 
biztosított önerőt kiegészíti további bruttó 13.025.083 Ft-tal. A szükséges forrást 
a fejlesztési alap terhére biztosítja. 

Felelős: Nagy Csaba polgármester 
Határidő: értelem szerint 

 
Nagy Csaba polgármester: 
Napirendi pontok végére értünk, zárt üléssel folytatjuk tovább, köszönöm 
mindenkinek a részvételt, a nyílt testületi ülést bezárom. 
Nagy Csaba polgármester a rendkívüli, nyilvános képviselő-testület ülését 
15:32 órakor bezárja. 

 
K.m.f. 

  
__________________________   ________________________ 
  Hidvéginé dr. Szigetvári Erika                Nagy Csaba          
                   jegyző                                                  polgármester 


